

Schedule of fees

Type of Legalization	Applicants	Fee detail (SEK)								
		Total fee (SEK per person) (25% VAT included)			Legalization fee Charged by the Chinese Embassy/Consulate General			Application service fee charged by the Service Center (25% VAT Included)		
		Regular	Express	Rush	Regular	Express	Rush	Regular	Express	Rush
Civil Affairs	Chinese citizen	146	664	889	65	295	395	81	369	494
	Foreign citizen	450	968	1193	200	430	530	250	538	663
Commercial Affairs	Chinese citizen	293	811	1036	130	360	460	163	451	576
	Foreign citizen	900	1418	1643	400	630	730	500	788	913
<p>Notes:</p> <p>(1) Legalization fees are tax exempted and collected on behalf of the Chinese Embassy or Consulate General.</p> <p>(2) Application service fees are charged by the Service Center.</p> <p>(3) The total amount of the fees to be paid by an applicant= Legalization fee + Application service fee + VAT (application service fee × Tax rate).</p> <p>(4) The Service Center will charge 350 SEK (25%VAT included) (excluding postage) if a postal service is needed.</p>										

认证收费标准

认证类型	申请人	费用明细 (瑞典克朗)								
		总费用(瑞典克朗/人) (含 25%增值税)			认证费 (中国大使馆或总领馆收取)			申请服务费 (由服务中心收取, 含 25%增值税)		
		普通	加急	特急	普通	加急	特急	普通	加急	特急
民事类	中国公民	146	664	889	65	295	395	81	369	494
	外国公民	450	968	1193	200	430	530	250	538	663
商事类	中国公民	293	811	1036	130	360	460	163	451	576
	外国公民	900	1418	1643	400	630	730	500	788	913
<p>说明:</p> <p>(1) 认证费是由中国大使馆或总领馆授权服务中心代收, 免增值税.</p> <p>(2) 申请服务费由服务中心收取.</p> <p>(3) 总费用 = 认证费+申请服务费. 服务费中包含 25%增值税.</p> <p>(4) 如果申请人需要邮寄服务, 服务中心需加收 350 瑞典克朗(含 25%增值税)的服务费; 邮资由申请人另行支付.</p>										